
Referat til Elevrådsmøte 09.03.2021 
 
 

Møtestart: 10:30 
Møteslutt: 11:30 
Møtested: Auditoriet, Microsoft Teams 
 
 
 
47/21 Oppmøte 
 
22/70 representanter tilstede. 
 
 
48/21 Godkjenning av innkalling 
 
Innkalling ble godkjent. 
 
 
49/21 Smittevern  
 
Beskjeder fra Odd: 
Skolen har planlagt å holde rødt nivå frem til påsken, men etter ferien er koronastatusen 
usikker. Derimot, kan det hende skolen stenger ned hvis det kommer nye henvisninger fra 
kommuneoverlegen. Ruter er en stor utfordring for oss, fordi mange forholder seg ikke til 
smittevernreglene.  
 
Tilbakemelding fra elever:  

- Nannestad VGs har mange elever fra andre kommuner, blant annet Ullensaker som 
har høye smittetall, burde vi sette mer fokus på dette?  

o Kommuneoverlegen bør vurdere smitten fra nabokommuner 
- Muligens at klassene har lunsjpauser på forskjellige tidspunkt 

o Dersom det blir forskjellige lunsjpauser må lærerne og elevene få det med seg 
- Helse og Oppvekst har enda ikke fått egen mini-kantine 
- Finnes elever som drar med kollektivtransport fra/til Lillestrøm som ikke bruker 

munnbind 
 
Saken blir tatt til orientering. 
 
 
50/21 SOS-Innsamling 
 
Vi har hatt syklubb, stand i fugleberget og ringerunde, og denne uka skal markeringen 
fortsette. UngSOS selger vafler, idrett skal ha stafett og vi skal ha en dag for digital 
innsamling.  
 
Pengene vi samler inn går til Zambia i år. Det er viktig å registrere bøsse før påske. 
Minstekrav er 200 kr i år, ellers føres fravær.  



 
 
51/21 Sjakkturnering 
 
Det har blitt etterspurt om en sjakkturnering arrangert av Læringssenteret nå i mars. Etter en 
samtale med Roy Martin må sjakkturnering utsettes, på grunn av at turneringen strider med 
smittevernreglene. Det er håp om at sjakkturneringen kan gjennomføres dersom 
omstendighetene tillater det. 
 
 
52/21 Eventuelt 
 
Elever og lærere fra hudpleie klager over at elevene får ikke nok i stipend. Odd forteller at det 
blir tatt opp med ledelsen, men er vanskelig å påvirke, fordi det ikke er en lokal sak- men en 
nasjonal sak. Ledelsen følger opp problemet. 
 
 
Møtet ble hevet 11:20. 

 
 
Med vennlig hilsen, 
Kristin Ervik Snortheim 
 


